
Generalforsamling Seniorblæserne d. 9. april 2015. 

2014 var så året, hvor vi vendte tilbage efter vores eksil i Pumpehuset. Efter utallige 

udsættelser af datoen på grund af forskellige håndværkerproblemer oprandt endelig 

dagen, d. 22.marts, hvor vi kunne hente alt vores materiale på banegården og især i 

Gug og få det flyttet her til huset igen. Kl. 9 stillede der en gruppe arbejdsdygtige 

folk med hestetransporter og trailere, og især takket være et godt forarbejde af 

John Gadegaard og Bjarne blev det hele ordnet, så vi kunne være færdige først på 

eftermiddagen. Forarbejdet betød jo, at når flyttefolket kom slæbende med de 

forskellige ting, så havde John og Bjarne beregnet, hvor det skulle anbringes, og det 

var en stor fordel. 

Selv om det selvfølgelig har været rigtig træls med de problemer som opholdet i 

Pumpehuset gav, så skal vi være glade for, at det trods alt var et brugbart sted at 

spille i og især da, at vi intet skulle betale for opholdet. En af de sidste dage i 

Pumpehuset opdagede jeg, at der ligesom tilfældigt var klistret en ønskeseddel op 

på et af køleskabene i køkkenet. Jeg ved ikke om den var beregnet til os, men for 

mig var det rigtig godt, for det var da klart, at vi på en eller anden måde skulle sige 

tak for opholdet. Jeg indkøbte en 25 m. vandslange med oprulningsaggregat samt et 

udendørs elkabel, og var omkring Johannes? med det, og han var meget 

taknemmelig. 

Efterhånden har John og Bjarne fået indrettet kælderrummet, så det nu fremstår 

med skabe, skuffer, hylder og borde, hvor alt har sin rette plads. Det er blevet rigtig 

flot. Her skal lyde en stor tak til alle, der deltog i tilbageflytningen, det var et godt 

stykke arbejde, der blev gjort. 

Bestyrelsen. 

Som sædvanlig har bestyrelsen arbejdet koncentreret og effektivt i det forløbne år. 

Vi har holdt 3 møder d. 14. januar hos Kirsten, d. 25. marts hos mig og d.30. 

september hos John. Kirstens referater af møderne bliver jo lagt ind på vores 

hjemmeside, så der kan Ifølge med i vores diskussioner og beslutninger. Benyt jer 

endelig af det! 

 



Koncerter 

Hvor 2013 var det år, hvor orkestret har holdt de fleste koncerter – 10 i alt hvoraf de 

6 var indtægtsgivende, så var 2014 rent koncertmæssigt og især økonomisk et fattigt 

år. Det skal vores kasserer nok komme ind på senere. 

Her kommer i hurtig rækkefølge de ting vi har spillet til: 

Forårskoncert på Hasseris gymnasium d. 3. maj med Villy Mølgaard som 

konferencier. 

Udendørs koncert ved Veggerby kirke d. 25. maj. (8 deltagere + Mads!) 

Høstgudstjeneste her i kirken d. 14. september. 

Koncert i Karmelkirken d. 30. september. (som tak for lån af lokale til vores grej) 

Juletræstænding i Magisterparken d. 26. nov. (indendørs, da området var en stor 

byggeplads) 

Julekoncert på Hasseris gymnasium d. 30. november. Orla Juul-Pedersen som 

konferencier. 

Så har vi spillet til en række glædelige, men også lidt sørgelige begivenheder. 

De glædelige først: 

Leif Berthelsens diamantbryllup d. 11. maj. 

Poul Blenstrups diamantbryllup d. 25. september. 

Erik Kristensens guldbryllup d.31.oktober. 

Og den triste: Erik Bachs bisættelse i Skalborg kirke d. 20. maj. 

Det blev faktisk også til 10 koncerter, men kun med reel indtægt fra de 2! 

 

 

 



Andre aktiviteter. 

Opstart d. 9. jan. 

Indvielse af den nye kirkesal d.12. jan., hvor et par orkestermedlemmer deltog.  

Olaf begraves fra Arden kirke d. 1. februar med deltagelse af orkestermedlemmer. 

Generalforsamling i Pumpehuset d. 13. marts. 

Som sagt tilbageflytning hertil d. 22. marts. 

Øvelørdag her i salen i forbindelse med forårskoncerten d. 26. april. 

Sommerafslutning d. 26. juni i kirkesalen, arrangeret af tubaer, slagtøj og horn  

Opstart efter sommerferien d. 14. august. 

Øvelørdag i Karmelkirken i forbindelse med julekoncerten d. 22. november. 

Juleafslutning også her i kirkesalen med dejlig mad d. 4. december, arrangeret af 

den tynde side. 

Orkestermedlemmer. 

Vi har desværre af mange forskellige grunde måttet sige farvel til en hel række 

orkestermedlemmer i 2014. 

Steen jensen og John Carstensen, der efterhånden syntes, at de havde for lang 

transport. 

Mogens Petersen, der bare var blevet træt! 

Evald Nielsen der måtte opgive at spille på grund af dårlig hørelse og især syn. 

Leif Berthelsen også af helbredsmæssige årsager. 

Endelig er det efterhånden længe siden, at Bent Preben har været i stand til at spille. 

Vi må jo bare se i øjnene, at vi alle sammen bliver ældre, og dermed risikerer at få 

skavanker, der gør det besværligt at møde op til sammenspil og koncerter. For 

øjeblikket savner vi som sagt Bent Preben, men nu også Thorkild, Erik Kristensen og 



Ole. Det er især gået ud over horngruppen, men heldigvis har vi der fået et nyt 

medlem, nemlig Torben Dencker. 

Fremtiden. 

Selv om vi altså har mistet en del medlemmer, synes jeg at fremtiden tegner lys. Vi 

har stort set fuld besætning, og jeg synes, at der er en positiv og god stemning til 

vores øveaftener. Bare vi så kunne få nogle flere koncerter, så vi kunne tjene noget 

mere. Jeg sætter i øvrigt større og større pris på vores dirigent, ham skal vi virkelig 

være glade for.  

Afsluttende bemærkninger. 

Så har jeg kun tilbage at takke alle de personer, der er med til at holde den her 

forretning kørende: John og Bjarne for arkivarbejdet og nu også arbejdet med 

instrumentbeholdningen, Hans for kaffebrygning m.v., Ole for at holde styr på 

uniformerne og indkøb af blomster, Dorte for PR-arbejdet, repertoireudvalget for 

udarbejdelse af koncertprogrammer og sidst men ikke mindst mine 2 kolleger i 

bestyrelsen. Tak alle sammen! 

 

 

 

 

 

  

 


